
Wloclawek, 04.O2.2O22r.

Andrzej Golqbieski

Radny Rady Miasta Wioclawek

0t, 0/. 2022 Pan

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Midsta Wloclawek

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wtoclawka zwracam siq z uprzejmq pro6bq o wydanie

dyspozycji odpowiednim sluibom komunalnym by zechcialy dokona6 dorainego rernontu

powstalych ubytk6w w jezdni na skrzy2owaniu ulicy 3-go Maja z ulicq 2abiq'
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